

叉车属具在袋装货物搬运行业的应用 BAGGED PRODUCTS



软包推出器
Bag Load Pushes

卡斯卡特软包推出器是搬运袋装货物的理想工具，具有高效、低维护成本的特点。它非常适合于搬运诸如袋装，箱装和瓶装货物。
Cascade Bag Load Pushes are ideal for bagged products handling applications requiring high productivity with low maintenance. Can easily accommodate various loads such as bagged products, boxes, bottles.



卡斯卡特叉车属具帮您降低货物破损并提高搬运速度
Cascade attachments help reduce damage and increase handling speed.



旋转推出器
Inverta Pushes™

卡斯卡特旋转推出器可被应用于几乎所有装卸包状或箱状货物的场合，诸如化肥，粮食，水泥，邮包，糖，罐头制品，箱装货物，玻璃制品和塑料制品等。在完成装货后，迅速回收托盘。
Cascade's Inverta Push may be used in nearly every operation that ships unit loads of bags or cartons, such as fertilizer, grain, cement, mail, sugar, canned goods, boxed goods, glass and plastic. You can retrieve your pallets quickly after loading.



为您提供快速，高效和可靠的解决方案以提高效率 *Fast, efficient and reliable solutions to increase productivity.*



安全、高效地搬运袋装货物需要专家级的工具和技术。

您是否需要袋装货物（诸如化工用品，食盐、糖、味精等颗粒状调味品以及面粉等）进行搬运或存储作业？面对袋装货物搬运所带来的挑战，卡斯卡特为您提供了解决方案，各种经久耐用的属具有助于您实现安全、高效的搬运。

成为全球领先的叉车属具及其相关产品制造商源于我们对品质的承诺以及客户对我们的满意。

卡斯卡特叉车属具是您明智的选择。



Moving Bagged Products with Secure and Efficient Requires Expert Tools and Techniques.

Is your job handling or storing bagged products like chemicals, condiments (salt, sugar, monosodium glutamate etc.), or flour? Cascade provides innovative solutions to bagged products handling challenges with a variety of durable attachments that promote secure and efficient handling.

Our commitment to quality and customer satisfaction has made us the leading worldwide manufacturer of lift truck attachments and related products.

Cascade attachments are the smart choice.



推拉器
Push/Pulls

推拉器通过用滑板取代托盘，来对货物进行装船、收货和入库等作业。通常可用于袋装货物诸如化工产品、种子、农产品和水泥等货物的搬运。
Push/Pulls allow you to ship, receive and warehouse unit loads on inexpensive slip sheets rather than pallets. Products typically handled with a push/pull include bagged products such as chemical products, seed, agricultural products and cement etc.



旋转叉
Turnloads™

具有夹持货物和托盘搬运两种功能。常用于运输，接收和拣选等操作，既可以用于无托盘化的盒装货物，板条箱和箱体货物，也可用于搬运托盘化的袋装货物和废纸包等。旋转叉和推拉器配合使用，能大幅度提升袋装货物的周转速度。

A dual purpose attachment for both clamp and pallet handling. Useful in shipping, receiving and order picking operations requiring both palletless handling of boxes, crates and cartons, as well as palletized bagged products, scrap bales. Turnloads™ coordinate with Push/Pulls allows faster loads handling.

无论何种货物，我们均能提供最佳搬运解决方案
Whatever the application, we can handle it.